
Stížnost na postup obce podle zákona č. 106/1999 Sb. 
 

 

Magistrát města Opavy 

Horní náměstí 69 

746 01 Opava 

 

 Ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím jsem 

žádal Magistrát města Opavy o zpřístupnění informaci.  

1. z jakého důvodu jsou na webových stránkách města Opavy v sekci „Povinně 

zveřejňované informace“ začerněné údaje v odpovědích na dotaz dle zákona 

č.106/1999 Sb. týkající se finančních nákladů na chod exekučního oddělení? 

viz: https://www.opava-city.cz/cz/mesto-urad/povinne-zverejnovane-

informace/odpovedi/046-2022-zadost-tykajici-chodu-exekucniho-oddeleni.html 

a  následně https://www.opava-city.cz/files/cz/mesto-urad/povinne-

zverejnovane-informace/odpovedi/051-2022-zadost-informace-exekucni-

oddeleni/02 odpoved 06 01 2023.pdf ? 

 

2. Jak Magistrát města Opavy jakožto správný hospodář hodlá napravit stav 

práce na exekučním oddělení, které je dlouhodobě finančně prodělečné, což 

vyplývá z Vašich odpovědí na žádost o informace dle zákona 106/1999Sb. kdy 

za  2,3, a 4 čtvrtletí roku 2022 byla na mzdy pracovníků exekučního oddělení 

vynaložena částka ve výši 2 306 212,- Kč, ale pracovníky tohoto oddělení byla 

vymožena částka pouhých 953 637,- Kč? To znamená, že za 9 měsíců roku 

2023 je exekuční oddělení ve ztrátě 1 352 574,81 Kč. Jednoduchým výpočtem 

dospějeme k závěru, že na chod exekučního oddělení přispívá město každý 

měsíc částkou cca 112 000,- Kč.  

 
3. Kolik pohledávek v rámci přenesené a samostatné působnosti bylo za rok 

2022 předáno na exekuční oddělení? 

 

4. Kolik pohledávek v samostatné a přenesené působnosti bylo v roce 2022 

exekučním oddělením ukončeno?  



 
5. Proč se Mgr. Tomáš Kubný při své odpovědi nedrží pouze dikce zákona a 

neodpovídá pouze na dotaz dle zákona č.106/1999 Sb.? Na jeho domněnky 

se nikdo neptá!  

 
Dne 02.02.2023 jsem obdržel od povinného subjektu odpověď na mou žádost, ve 

které mi nebylo dostatečně odpovězeno na otázku jak „Magistrát města Opavy 

jakožto správný hospodář hodlá napravit stav práce na exekučním oddělení“,  a dále 

pak mi bylo na otázku „Kolik pohledávek v rámci přenesené a samostatné působnosti 

bylo za rok 2022 předáno na exekuční oddělení? A Kolik pohledávek v samostatné a 

přenesené působnosti bylo v roce 2022 exekučním oddělením ukončeno?“ 

odpovězeno pouze částečně.  Z odpovědi nevyplývá kolik pohledávek je z přenesené 

a kolik pohledávek je ze samostatné působnosti. 

Dále mi nebylo odpovězeno na otázku „Proč nebyla akceptována žádost o schůzku, 

kdy jsme chtěli informovat o návrhu na zlepšení práce na exekučním oddělení?“ 

Proto na základě §16a zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím 

podávám stížnost na postup při vyřizování žádosti o informace. 

 

S pozdravem, 

      

 




